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Protokół Nr LXXXI 

z posiedzenia LXXXI Sesji Rady Gminy Lubań w dniu 7 września 2023 r. o godzinie 

16.00 w trybie stacjonarnym. Sesja trwała do godz. 20:11. 

 

Przewodniczący obrad  – Teresa Trefler – Przewodnicząca Rady Gminy Lubań  

Protokolant   – Marta Kaba 

Otwarcie LXXXI Sesji Rady Gminy Lubań. 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Lubań - Teresa Trefler. 

LXXXI Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r.; poz. 40 ze zm). Sesja odbyła się w trybie 

stacjonarnym. 

Obecność podczas sesji potwierdziło 14 radnych. Nieobecny: Ryszard Leszczyński.. 

Stanowiło to kworum niezbędne do podejmowania uchwał przewidzianych w porządku obrad.  

W posiedzeniu uczestniczyli również: Wójt Gminy Lubań – Małgorzata Hercuń – Dąbrowicka, 

Skarbnik Gminy Lubań – Elżbieta Siedlecka, Sekretarz Gminy Lubań – Magdalena Zawadzka, 

Sołtysi Gminy Lubań oraz pracownicy Urzędu Gminy Lubań.  

Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie LXXXI Sesji Rady Gminy Lubań. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 

19 kwietnia 2023 r. oraz LXXX Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 22 czerwca 

2023 r. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Lubań z działalności w okresie między sesjami. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Lubań o sprawach dotyczących Rady 

w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Lubań obejmującego obręb Pisarzowice. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transport nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów 

komunalnych.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lubań na lata 2023-2032. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji Strategii Rozwoju 

Gminy Lubań na lata 2014-2024 za 2022 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia zawiadomienia o podejrzeniu 

przekroczenia uprawnień przez Wójta Gminy Lubań i niegospodarności 

środkami publicznymi, podejrzeniu wzbogacenia się osoby trzeciej oraz 

podejrzeniu naruszenia dyscypliny finansów publicznych.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia zawiadomienia do rzecznika dyscypliny 

finansów publicznych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji informacji o kandydacie na ławnika.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składów osobowych stałych Komisji 

Rady Gminy Lubań. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Lubań: 

a) zgłoszenie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Lubań, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

c) głosowanie, 

d) ogłoszenie wyników przez Komisję Skrutacyjną. 

20. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach. 

21. Zakończenie obrad. 

Radna Małgorzata Jańczak wniosła o wprowadzenie do porządku posiedzenia punktu: 

„Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku”.  

Głos zabrał Radny Krzysztof Klimczyk, informując, że ma zamiar złożyć wniosek formalny – 

zadał pytanie, dlaczego Przewodnicząca podczas sesji w dniu 22 czerwca 2023 r. w trakcie  

udzielania odpowiedzi na pismo Radnego oraz Kazimierza Cwynara, stwierdziła, że Radny 
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Klimczyk nie złożył zadań wnioskowanych do budżetu Gminy Lubań na 2023 rok. Według 

Radnego stwierdzenie to jest nieprawdą.  

Przewodnicząca podtrzymała swoje stanowisko odnośnie pisma Radnego oraz poinformowała, 

że jego wypowiedź nie jest wnioskiem formalnym.  

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie w sprawie wprowadzenia do 

porządku posiedzenia uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” 

i 3 głosami „wstrzymującymi się”, wniosek został przyjęty. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Aleksandra Łasica, 

Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

 Głosy „przeciw”: Krzysztof Klimczyk, Leszek Woźniak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

 

Porządek obrad po przegłosowanej zmianie: 

1. Otwarcie LXXXI Sesji Rady Gminy Lubań. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 

19 kwietnia 2023 r. oraz LXXX Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 22 czerwca 

2023 r. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Lubań z działalności w okresie między sesjami. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Lubań o sprawach dotyczących Rady 

w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Lubań obejmującego obręb Pisarzowice. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transport nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów 

komunalnych.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lubań na lata 2023-2032. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji Strategii Rozwoju 

Gminy Lubań na lata 2014-2024 za 2022 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia zawiadomienia o podejrzeniu 

przekroczenia uprawnień przez Wójta Gminy Lubań i niegospodarności 

środkami publicznymi, podejrzeniu wzbogacenia się osoby trzeciej oraz 

podejrzeniu naruszenia dyscypliny finansów publicznych.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia zawiadomienia do rzecznika dyscypliny 

finansów publicznych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji informacji o kandydacie na ławnika.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składów osobowych stałych Komisji 

Rady Gminy Lubań. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Lubań: 

a) zgłoszenie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Lubań, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

c) głosowanie, 

d) ogłoszenie wyników przez Komisję Skrutacyjną. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

21. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach. 

22. Zakończenie obrad 

 

Zarządzono głosowanie w sprawie : przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianami.  

 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 
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W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i 4 głosami „wstrzymującymi się”, uchwała została wprowadzona do porządku posiedzenia. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Angelika Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Leszek Woźniak, Renata 

Żołędziewska. 

Brak głosu: Krzysztof Klimczyk (odmówił głosowania). 

Nieobecny Radny Ryszard Leszczyński.  

 

Zarządzone zostało 5 min. przerwy. 

Wznowienie posiedzenia. W posiedzeniu uczestniczy Radny Ryszard Leszczyński.  

W sesji uczestniczy 15 Radnych.  

 

Ad. 3. 

Przyjęcie protokołu z LXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 19 kwietnia 

2023 r.  

Nie wpłynęły uwagi do protokołu. 

Zarządzono głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 13 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i 2 głosami „wstrzymującymi się”, protokół został przyjęty. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz 

Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Krzysztof Klimczyk, Leszek Woźniak. 

 

Przyjęcie protokołu z LXXX Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 22 czerwca 2023 r. 

Nie wpłynęły uwagi do protokołu.  

Zarządzono głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
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W wyniku głosowania jawnego 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i 3 głosami „wstrzymującymi się”, protokół został przyjęty. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Ryszard Leszczyński, 

Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Krzysztof Klimczyk, Leszek Woźniak. 

 

Ad. 4. 

Sprawozdanie Wójta Gminy Lubań z działalności w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie odczytała Wójt Gminy Lubań – zał. nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 5. 

Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Lubań o sprawach dotyczących Rady w okresie 

między sesjami. 

Informację odczytała Przewodnicząca – zał. nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Lubań obejmującego obręb Pisarzowice. 

Głos zabrała Radna Aleksandra Chomicz, zadając pytanie, dlaczego ze wszystkich uwag 

złożonych do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, zostały uwzględnione 

tylko 4. 

Wójt poinformowała, że studium nie przewiduje zmian wnioskowanych przez mieszkańców, 

których uwagi nie zostały uwzględnione.  

Radna zauważyła, że decyzje planistów mogą uniemożliwić powstanie budynków 

mieszkalnych. 

Wójt stwierdziła, że w Komisji w dn. 4 września br. uczestniczył planista i mógł udzielić 

szczegółowej odpowiedzi na pytanie Radnej. 
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Radna zadała pytanie, czy Pani Wójt widziała wcześniej plan zagospodarowania 

przestrzennego oraz czy mieszkańcy składający uwagi, otrzymali pismo informujące o ich 

nieuwzględnieniu. 

Wójt odpowiedziała, iż widziała wcześniej ww. plan oraz była na wyłożeniach oraz że 

pracownik merytoryczny odpowiedzialny za omawianą uchwałę jest już nieobecny, więc Radna 

nie otrzyma szczegółowych odpowiedzi. Dodała, iż podczas ostatniego posiedzenia Komisji 

był obecny planista, który mógł rozwiać wszelkie wątpliwości.  

Radny Andrzej Usyk zadał pytanie, czy istnieje obowiązek pisemnego informowania 

mieszkańców składających uwagi do mpzp. 

Wójt kolejny raz poinformowała, iż możliwość otrzymania odpowiedzi na pytania Radnych 

istniała podczas posiedzenia Komisji, w którym uczestniczył planista. 

Radny stwierdził, że planista powinien być obecny również podczas sesji. Zauważył, że 

uchwałę podejmuje się na sesji – nie na komisji. Zwrócił uwagę iż nie wszyscy Radni byli 

obecni na posiedzeniu Komisji.  

Radny Ryszard Leszczyński, zadając pytanie, czy mieszkańcy są informowani 

o możliwościach, które daje Studium. Stwierdził, iż skoro uwagi składane są do Urzędu 

pisemnie, odpowiedź również powinna zostać udzielona w takiej formie.  

Radna Małgorzata Jańczak również poprosiła o podanie podstawy prawnej, zgodnie z którą nie 

istnieje obowiązek informowania mieszkańców o sposobie rozstrzygnięcia uwag. Zaznaczyła 

ponadto, że uchwałę podejmuje się podczas sesji rady – nie podczas posiedzenia komisji. 

Wójt poinformowała, iż udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 

Przewodnicząca zarządziła 10 minut przerwy. 

Wznowienie posiedzenia. 

 

Radna Aleksandra Chomicz złożyła wniosek w sprawie wycofania z porządku posiedzenia 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Lubań obejmującego obręb Pisarzowice do momentu otrzymania przez mieszkańców 

składających uwagi pisemnej informacji dotyczącej przyczyn nieuwzględnienia wniesionych 

uwag oraz w związku z brakiem merytorycznego przygotowania ze strony Urzędu. 

 

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie. 
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W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” 

i 5 głosami „wstrzymującymi się”, wniosek został przyjęty. Uchwała została wycofana 

z porządku posiedzenia.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: Kazimierz Cwynar. 

Głosy „wstrzymujące się”: Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Leszek Woźniak, Angelika 

Zioła, Renata Żołędziewska. 

Ad. 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych oraz 

odbierania odpadów komunalnych.  

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego brakiem głosów „za”, przy 6 głosach „przeciw” 

i 9 głosach „wstrzymujących się uchwała nie została podjęta.  

Głosy „za”: brak. 

Głosy „przeciw”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Aleksandra Łasica, Józef 

Maciejko, Bartosz Szydlak, Andrzej Usyk., 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Ryszard 

Leszczyński, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Leszek Woźniak, Angelika Zioła, Renata 

Żołędziewska. 

Ad. 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 15 głosami „za”, przy braku głosach „przeciw” 

i  „wstrzymujących się uchwała została podjęta.  
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Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Angelika Zioła, 

Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

 

Ad. 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 15 głosami „za”, przy braku głosach „przeciw” 

i  „wstrzymujących się uchwała została podjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Angelika Zioła, 

Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

 

Ad. 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 15 głosami „za”, przy braku głosach „przeciw” 

i  „wstrzymujących się uchwała została podjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Angelika Zioła, 
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Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

 

Ad. 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.  

Głos zabrała Wójt Gminy Lubań, odczytując treść paragrafów 1, 2 i 4 Uchwały Rady Gminy 

Lubań z dnia 28 kwietnia 2022 r. w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Kościelnik w Gminie Lubań: 

§ 1. Przyjmuje się Sołecką Strategię Rozwoju Wsi Kościelnik w Gminie Lubań, która stanowi 

załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Lubań. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Wójt poinformowała, że Strategia zawiera informację o zagospodarowaniu palcu przy świetlicy 

wiejskiej, budowę wiaty. Termin realizacji: 2022 – 2023. Źródło finansowania: budżet Gminy, 

środki z Unii Europejskiej, dotacje, środki sołectwa, środki pozyskane przez stowarzyszenia.  

Wójt poprosiła Radnych o wytłumaczenie przyczyny zmiany decyzji dotyczącej budowy wiaty 

turystyczno – rekreacyjnej.  

Następnie poruszyła kolejny temat: pojawienie się oszczędności, które umożliwią wykonanie 

zadania pn. Radostów Górny. Wykonanie oświetlenia. Wójt doprecyzowała, iż ma na myśli 

miejsce, w którym wygasa pozwolenie na budowę. Na zadanie potrzeba 65 tys. zł. 

Oszczędności powstały po rozstrzygnięciu zapytań ofertowych. Gmina Lubań przeprowadziła 

wstępne rozmowy z Urzędem Marszałkowskim, który zezwoli Gminie wykonać inne zadanie 

w takim samym kierunku. Decyzja w tej sprawie musi zostać podjęta najpóźniej do jutra rano.  

Radna Małgorzata Jańczak zadała pytanie o konkretne kwoty, które stanowią oszczędności. 

Kolejne pytanie dotyczyło kosztów wykonania zadania, które Pani Wójt chce wprowadzić do 

budżetu.  

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Lubań, informując, że w załączniku inwestycyjnym do 

przedmiotowej uchwały ujęte jest zadanie pn. Oświetlenie drogi Jałowcowa „Pomoc 

rozwojowa”, na które obecnie zaplanowane są środki w wysokości 80 tys. zł. Poinformowała, 
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że pomoc rozwojowa, którą Gmina już otrzymała stanowi wartość 86 tys. 208 zł. Kwota ta 

miała zostać przeznaczona na ww. zadanie. Dla zadania tego znalazły się oszczędności 

poprzetargowe. Aby nie zwracać powstałych oszczędności, Gmina wystąpiła z zapytaniem, czy 

można rozszerzyć zakres przedmiotowego zadania. Gmina otrzymała zgodę. Wójt wskazała, że 

zasadna będzie realizacja zadania Oświetlenie Radostów Górny. Dysponent środków wyraził 

zgodę. Zadanie otrzymałoby nazwę Oświetlenie drogi Jałowcowa „Pomoc rozwojowa”, 

oświetlenie Radostów Górny. Aby maksymalnie wykorzystać pomoc, Gmina zobowiązana jest 

dopłacić środki własne (86 tys. 208 zł – pomoc rozwojowa, wartość zadania: 145 tys., 58 tys. 

792 zł wkładu własnego).Następnie Skarbnik wytłumaczyła z jakiego źródła mógłby pochodzić 

wkład własny  zadanie inwestycyjne pn. Nawojów Łużycki – droga dojazdowa do gruntów 

rolnych, które jest zaplanowane na kwotę 529 tys. 500 zł, pozostanie z wartością 507 700 zł, 

natomiast 21 800 zł zostanie przeniesione na wnioskowane zadanie (oświetlenie). Dodatkowe 

źródłem finansowania (43 200 zł) będzie zwiększenie dochodów ze zwrotu podatku VAT 

(wniosek został złożony). W związku z powyższym materiał przedłożony Radnym przed sesją 

w pozycji deficytu nie ulegnie zmianie.  

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że wartość inwestycji będzie wynosiła 78 tys. zł (oferta 

wykonawcy na pierwszą część zadania), kwota pomocy – 62 tys. 400 zł, Gmina odda 23 tys. 

808 zł. Wartość wniosku stanowiła 120 tys. zł, kwota pomocy 86 tys. 208 zł, środki beneficjenta 

33 tys. 792 zł. Taki wniosek został złożony, lecz obecnie Gmina potrzebuje 145 tys. na 

wykonanie zadania (mając na uwadze inwestycję wnioskowaną do budżetu).  

Radny Andrzej Usyk zadał pytanie, czy oświetlenie będzie obejmowało w Radostowie Górnym 

będzie obejmowało tylko drogę powiatową. Wójt udzieliła twierdzącej odpowiedzi.  

Radna Małgorzata Jańczak poruszyła kwestię podatku VAT. Wspomniała, że podczas ostatniej 

wspólnej Komisji Skarbnik wspominała, że wniosek o zwrot podatku VAT nie został złożony. 

Podczas sesji Skarbnik stwierdziła natomiast, że wniosek taki został złożony. Poprosiłą 

o wytłumaczenie sprzeczności. Skarbnik odpowiedziała, że Gmina nie składa tylko jednego 

wniosku.  

Radna zadała kolejne pytanie dotyczące sposobu, w jaki sposób budżet się zrównoważy. 

Skarbnik wyjaśniła, że dzięki dochodom ponadplanowym (zwrot VAT-u) budżet się 

zrównoważy.  
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Radna wniosła o prawidłowe oraz zrozumiałe zredagowanie wniosku do uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. W celu przygotowania wniosku została zarządzona 

przerwa – 10 minut. 

Wznowienie posiedzenia. 

Zarządzono głosowanie wniosku Wójta Gminy Lubań w sprawie wprowadzenia zmian do 

zadania finansowanego z pomocy rozwojowej o nazwie Oświetlenie drogi Jałowcowa „ 

Pomoc rozwojowa” na zadanie o nazwie Oświetlenie drogi Jałowcowa „ Pomoc rozwojowa”, 

oświetlenie Radostów Górny ze zmianą kwot planowanego wydatku na przedmiotowe 

zadanie po zmianie, mianowicie: zmniejszenie o kwotę 21 tys. 800 zł z zadania Nawojów 

Łużycki – droga dojazdowa do gruntów rolnych oraz poprzez wprowadzenie dochodów 

ponadplanowych w kwocie 43 tys. 200 zł – źródło: odzyskany VAT. Wartość planowana 

zadania po dokonanych zmianach: 145 tys. zł. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Nieobecna Radna Aleksandra Chomicz. 

W wyniku głosowania jawnego 13 głosami „za”, przy braku głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymujących się” wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Krzysztof Miazga. 

 

Radna Małgorzata Jańczak zadała pytanie dotyczące zał. nr 2, rozdziału 710, rozdziału 71004, 

§4390 – znajduje się tam plan 7 350 zł, którego brak w zaangażowaniu.  

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Lubań, informując, że kwota ta nie musi być ujęta w 

zaangażowaniu, jeśli nie zostały zawarte umowy. To kwota planowana.  

Następnie Radna złożyła wniosek: Wnioskuję o zmniejszenie w projekcie uchwały budżetowej 

na 2023 rok wydatków: dział 710, rozdział 71012, paragraf 4390 o kwotę 5000,00 zł, dział 710, 

rozdział 71012, paragraf 4300 o kwotę 12.000,00 zł, dział 851, rozdział 85195, paragraf 4210 

o kwotę 7500,00 zł, dział 851, rozdział 85195, paragraf 4300 o kwotę 7500,00 zł, dział 900, 

rozdział 90095, paragraf 6059 o kwotę 43.000,00 zł dla zadania Budowa wiaty turystyczno-

rekreacyjnej w Kościelniku źródłem aktywizacji mieszkańców obszarów LGD, dział 921, 

rozdział 92109, paragraf 2480 o kwotę 10.000,00 zł, dział 921, rozdział 92116, paragraf 2480 

o kwotę 44.846,00 zł. Wnioskuję o zwiększenie planu wydatków o kwotę 70 000,00 zł w dziale 
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921, rozdziale 92109, paragraf 6050 poprzez wprowadzenie zadania inwestycyjnego 

Rozbudowa parkingu przy świetlicy wiejskiej w Kościelniku oraz o kwotę 59.846,00 zł 

w dziale 700, rozdziale 70005, paragrafie 6060 dla zadania Wykup działek. 

W celu wprowadzenia wniosku została zarządzono przerwa – 10 minut. 

Wznowienie posiedzenia. 

 

Radny Krzysztof Klimczyk złożył wniosek o odrzucenie wniosku złożonego przez Radną Rady 

Gminy Lubań z uwagi na brak konsultacji podczas posiedzenia Komisji. 

Zarządzono głosowanie wniosku. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.   

W wyniku głosowania jawnego 6 głosami „za”, przy 8 głosach „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” wniosek nie został przyjęty.  

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Leszek Woźniak, 

Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef 

Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

 Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Nieobecna Radna Aleksandra Chomicz. 

 

Zarządzono głosowanie wniosku Radnej Małgorzaty Jańczak: 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 8 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Angelika Zioła, 

Renata Żołędziewska. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Brak głosu: Leszek Woźniak (odmówił głosowania). 

Nieobecna Radna Aleksandra Chomicz. 
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Głos zabrała ponownie Skarbnik Gminy Lubań, informując dodatkowo, że po przedłożeniu 

Radnym projektu uchwały na sesję, zostało podjęte Zarządzenie Nr 68/OW/2023 z dnia 

28 sierpnia 2023 r., które wprowadziło środki niezbędne do realizacji wyborów. Kwota 

zawarta w zarządzeniu wyniosła 32 058 zł.  

Skarbnik podała również kwoty końcowe w uchwale, mając na uwadze wprowadzone 

zmiany: 

- zwiększenie planowanych dochodów: 1 793 321 zł, 

- zmniejszenie planowanych dochodów: 349 921,00 zł (bez zmian), 

- zwiększenie planowanych wydatków: 2 399 559,70 zł, 

- zmniejszenie planowanych wydatków: 360 342,70 zł, 

- deficyt bez zmian, 

- dochody budżetu: 43 865 895 zł, 

- wydatki budżetu: 52 689 202. 

 

Zarządzona została przerwa – 10 minut. 

Wznowienie posiedzenia.  

Nieobecny: Radny Leszek Woźniak. 

 

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowane w sprawie podjęcia uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok z przegłosowanymi wnioskami oraz przy 

ustaleniu kwot końcowych budżetu uwzględniającymi Zarządzenie Wójta Gminy Lubań 

Nr 68/OW/2023 z dnia 28 sierpnia 2023 r. oraz z dostosowaniem zapisów w treści uchwały 

i w załącznikach. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 8 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 5 głosami 

„wstrzymującymi się” uchwała została podjęta.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Angelika 

Zioła, Renata Żołędziewska. 

Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz i Radny Leszek Woźniak. 
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Ad. 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubań na lata 

2023-2032. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubań na lata 2023-2032 

z dostosowaniem zapisów do uchwały budżetowej. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 8 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 5 głosami 

„wstrzymującymi się” uchwała została podjęta.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Angelika 

Zioła, Renata Żołędziewska. 

Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz i Radny Leszek Woźniak. 

 

 

Ad. 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Lubań na 

lata 2014-2024 za 2022 rok.  

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie uchwały. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosami 

„wstrzymującymi się” uchwała została podjęta.  

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, 

Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, 

Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

.Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Ryszard Leszczyński, Andrzej Usyk. 

Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz i Radny Leszek Woźniak. 
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Ad. 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie złożenia zawiadomienia o podejrzeniu przekroczenia uprawnień 

przez Wójta Gminy Lubań i niegospodarności środkami publicznymi, podejrzeniu 

wzbogacenia się osoby trzeciej oraz podejrzeniu naruszenia dyscypliny finansów publicznych.  

 

Radny Krzysztof Klimczyk wniósł o omówienie przedmiotowej uchwały.  

Radna Małgorzata Jańczak odczytała zał. nr 1 do uchwały – zał. nr 3 do protokołu. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Zarządzono głosowanie uchwały. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 8 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” uchwała została podjęta.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Angelika Zioła, 

Renata Żołędziewska. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz i Radny Leszek Woźniak. 

 

 

Ad. 15. 

Podjęcie uchwały w sprawie złożenia zawiadomienia do rzecznika dyscypliny finansów 

publicznych. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie uchwały. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 8 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” uchwała została podjęta.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Angelika Zioła, 
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Renata Żołędziewska. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz i Radny Leszek Woźniak. 

 

Ad. 16.  

Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 

o kandydacie na ławnika.  

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie uchwały. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 13 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i  „wstrzymujących się” uchwała została podjęta.  

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz 

Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz i Radny Leszek Woźniak. 

 

Ad. 17. 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na 

ławników do sądów powszechnych. 

Kandydaci, którzy wyrazili zgodę na powołanie w skład Zespołu: Małgorzata Jańczka, Ryszard 

Leszczyński, Aleksandra Łasica, Bartosz Szydlak, Andrzej Usyk. 

Zarządzono głosowania w sprawie zgłoszonych kandydatur. 

Głosowanie  w sprawie powołania w skład Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na 

ławników sądów powszechnych na kadencję 2024-2027: 

1. Radnego Andrzeja Usyk. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 8 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 2 

głosach  „wstrzymujących się” Radny został członkiem zespołu.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk.  
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Głosy „przeciw”: Krzysztof Klimczyk, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta. 

Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz i Radny Leszek Woźniak. 

 

2. Radną Małgorzatę Jańczak. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 8 głosami „za”, przy 1 głosach „przeciw” i 4 

głosach  „wstrzymującymi się” Radna została członkiem zespołu.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk . 

Głosy „przeciw”: Krzysztof Klimczyk. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Angelika Zioła, Renata 

Żołędziewska. 

Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz i Radny Leszek Woźniak. 

 

3. Radnego Ryszarda Leszczyńskiego 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 8 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 4 

głosami  „wstrzymującymi się” Radny został członkiem zespołu.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: Krzysztof Klimczyk. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Angelika Zioła, Renata 

Żołędziewska. 

Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz i Radny Leszek Woźniak. 

 

4. Radna Aleksandrę Łasicę 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 4 

głosami  „wstrzymującymi się” Radna została członkiem zespołu.  
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Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, 

Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Krzysztof Klimczyk, Angelika Zioła, Renata 

Żołędziewska. 

 Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz i Radny Leszek Woźniak. 

 

5. Radnego Bartosza Szydlaka. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 4 

głosami  „wstrzymującymi się” Radny został członkiem zespołu.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, 

Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Krzysztof Klimczyk, Angelika Zioła, Renata 

Żołędziewska. 

Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz i Radny Leszek Woźniak. 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie uchwały. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 8 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 5 

głosami  „wstrzymującymi się” uchwała została podjęta.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Angelika 

Zioła, Renata Żołędziewska. 

Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz i Radny Leszek Woźniak. 
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Ad. 18. 

Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy 

Lubań. 

Głos zabrał Radny Kazimierz Cwynar, który stwierdził, że klub radnych desygnował radnych 

do członków Komisji: Skarg, Wniosków i Petycji Radnego Kazimierza Cwynara, Komisji 

Rewizyjnej Radnego Krzysztofa Klimczyka. 

W związku z powyższym zarządzono głosowanie  w sprawie powołania w skład osobowy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Lubań Radnego Kazimierza Cwynara. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 6 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw” i braku 

głosami  „wstrzymujących się” Radny Kazimierz Cwynar nie został członkiem Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Teresa Trefler, Angelika 

Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef 

Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Andrzej Usyk. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz i Radny Leszek Woźniak. 

 

Radny Krzysztof Klimczyk nie wyraził zgody do udziału w pracach Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że skład osobowy Komisji nie został uzupełniony – uchwała nie 

została podjęta. 

 

W sesji uczestniczy 12 Radnych – nieobecni: Aleksandra Chomicz, Krzysztof Klimczyk, 

Leszek Woźniak. 

 

Ad. 19. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Lubań. 

Przewodnicząca otworzyła listę kandydatów. W związku z brakiem zgłoszeń uchwała nie 

została podjęta. 
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Ad. 20. 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie uchwały. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 10 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 

głosami  „wstrzymującymi się” uchwała została podjęta. 

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Ryszard Leszczyński, 

Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Nieobecni: Radna Aleksandra Chomicz, Radny Krzysztof Klimczyk i Radny Leszek 

Woźniak. 

 

Ad. 21. 

Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach. 

Informacja stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 22. 

Zakończenie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła posiedzenie LXXXI 

Sesji Rady Gminy Lubań – godz. 20:11. Na tym protokół zakończono. 

 

 Protokolant    Przewodnicząca Rady Gminy Lubań 

 

 Marta Kaba         Teresa Trefler 

 

 


